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Vezměte, prosíme, na vědomí, že text článku odpovídá platné právní úpravě ke dni publikace.

V Ústí nad Labem zatím Hyde Park nebude,
radní obvodu jsou proti
Ústí nad Labem zatím nebude
mít po vzoru Velké Británie svůj Hyde Park, kde lidé mohou bez
ohlášení ostatní seznamovat se svými názory na cokoli. Radní
centrálního obvodu totiž nedoporučují vyčlenit v Městských sadech
místo. "Máme strach z nějakých extremistických skupin, aby se tam
nerealizovaly. Bylo k tomu nesouhlasné stanovisko městské i
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ohlášení ostatní seznamovat se svými názory na cokoli. Radní
centrálního obvodu totiž nedoporučují vyčlenit v Městských sadech
místo. "Máme strach z nějakých extremistických skupin, aby se tam
nerealizovaly. Bylo k tomu nesouhlasné stanovisko městské i
státní policie," řekla dnes ČTK tajemnice obvodu Věra Floriánová.
V současnosti musí pořadatelé demonstraci či shromáždění
oznámit. "Policie má možnost se na to připravit. Takto by musela
kus parku hlídat pořád," uvedla tajemnice. Obvod se také obává,
že kdyby se v sadech konaly masové akce, mohla by přijít k úhoně
zeleň. "Údržba parku je velmi nákladná, stojí 750.000 korun
ročně," dodala Floriánová.
Podle náměstka ústeckého primátora Tomáše Jelínka (US-DEU),
který obvod o zřízení Hyde Parku požádal, radní zřejmě úplně
nepochopili jeho záměr. "Obava je naprosto zbytečná. Městské sady
jsou monitorované, i kdyby tam k něčemu došlo, během chvilky je
tam možno posílit hlídky," uvedl. Přes zamítnutí obvodem se bude
snažit Hyde Park ve městě prosadit.
Zřízení Hyde Parku měla ve svém volebním programu ústecká
Unie svobody. Opoziční zastupitel Miroslav Bauer (KSČM) se
domnívá že Ústečané by se svými názory měli chodit na jednání
zastupitelů, ne do parku.
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